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舒万诺公司简介

舒万诺公司，原3M 医疗健康业务，于2024年4月正式完成从3M的拆分并在纽交所上市，成为独立的全球性医疗健康公司，专注于解决重大医疗健康挑战。

我们是一家有着70多年历史的新公司。70多年来，我们提供突破性解决方案，解决客户面临的严峻的医疗健康挑战，深受客户信赖。舒万诺全新成立后，我们将继续秉承倾听和创新这一传承，致力于实现更好、更高效、更安全的医疗健康，从而改善人们的生活。

我们的解决方案涵盖医疗外科、齿科解决方案、净化及过滤、健康信息系统四大业务领域。2023 年，在舒万诺仍隶属于 3M 时，我们的业务销售额就达到了 82 亿美元。我们在健康、材料和数据科学的交叉领域引领创新突破，致力于开发改善患者生活的解决方案，同时协助医疗专业人员更高效地帮助患者。人们及其健康福祉是我们追求的每一项科学进步的核心所在。

我们的全球影响力：我们拥有超过 22,000 名员工，分布在全球 300 多个办公室和工厂，为 90 多个国家和地区的客户提供服务。我们在全球拥有超过 7,300 项专利的自主知识产权，以及由 2,100 多名专家和技术人员组成的全球研发团队。我们在12个国家设立了24个生产基地，并且与全球超过 100,000 个渠道合作伙伴建立了合作关系。

我们在中国的足迹：舒万诺在中国的发展可以追溯到上世纪80年代。目前，我们在中国拥有1,000多名员工，业务遍布全国。我们在中国布局了1个商业总部，1个研发中心，2个技术中心， 2个工厂和 3个物流中心。

我们是舒万诺。我们步履不止，为您所需！
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Solventum Company Overview


Solventum, formerly 3M Health Care Business, became an independent and NYSE publicly traded global healthcare company after spinning off from 3M in April 2024. Solventum focuses on solving big health care challenges.

We are a new company rooted in a 70-year history. For more than 70 years, you’ve trusted us for breakthrough solutions to your toughest healthcare challenges. Today, we’re carrying that legacy of listening and innovating forward with the new independent healthcare company, Solventum, where we enable better, smarter, safer healthcare to improve lives.

Our solutions span across four business segments – Medical Surgical, Dental Solutions, Health Information Systems and Purification and Filtration. We had a business revenue of $8.2 billion in 2023 while part of 3M. By pioneering game-changing innovations at the intersection of health, material, and data science, we’re advancing solutions that change patients’ lives for the better — while enabling healthcare professionals to perform at their best. Because people, and their wellbeing, are at the heart of every scientific advancement we pursue.

Our Global Impact: Solventum has over 22,000 employees in more than 300 offices and facilities around the world, serving customers in more than 90 countries and regions. We hold over 7,300 patents issued globally with proprietary intellectual property rights and have a global R&D team consisting of over 2,100 members. We operate 24 manufacturing sites in 12 countries and have over 100,000 channel partners globally.

Our footprint in China: Solventum’s development in China dates back to the 1980s. We currently have over 1,000 employees in China with operations nationwide. We have established one General Office, one R&D center, two technical centers, two manufacturing sites, and three distribution centers in China.

We are Solventum. We never stop solving for you. 
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